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S'han excusat d'assistir-hi:

Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Secretari Senyor JORDI TURON SERRA

A Sala Ple de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Extraordinària en
primera convocatòria, essent dos quarts de vuit del vespre del dia 14 de gener de
2013.

La regidora senyora Margarita Mauri s'incorpora a les vuit  i  deu minuts del vespre,
quan s'estava tractant el primer punt de l'ordre del dia.
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1.- CONTRACTE ADMINISTRATIU DE SERVEIS DE NETEJA VIÀRIA, PLATGES,
MERCATS,  RECOLLIDA  DE  RESIDUS  MUNICIPALS  DE  PROCEDÈNCIA
DOMÈSTICA,  NO  DOMÈSTICA,  RECOLLIDES  ESPECÍFIQUES  I  EL  SEU
TRANSPORT A L'ABOCADOR, I GESTIÓ DE LA DEIXALLERIA.- Aprovació dels
plecs i inici del procediment.- 

Intervé el senyor Rangel manifestant que aquest punt que es porta avui al plenari, de
fet és el Plec més important en quant a la quantitat anual dels serveis que tenim, és un
plec que proposa un contracte llarg, de vuit anys més 1 més 1, i és un plec que genera
la subrogació, com tots els plecs i els concursos de serveis, la subrogació de tots els
treballadors actuals que tenim, amb diferents empreses que estan prestant els serveis.
Aquest Plec de condicions de gestió dels residus i de neteja viària, és un plec que ve
condicionat per un històric de la gestió dels residus i  la gestió de la neteja en els
nostres Ajuntaments, en un context de comarques gironines a on en els deu, dotze o
catorze darrers anys totes aquestes dues tipologies de gestió han canviat i han variat
com un mitjó. És a dir, només fent una mica de memòria tots els que podem recordar
els primers contenidors de selectiva de paper els varem tenir al voltant de l'any 2000.
A partir d'aquí, aquests dotze anys, avui dia podem plantejar que s'està treballant en
una gestió acurada de cada una de les cinc fraccions, però també amb una gestió del
porta  a  porta,  s'està  treballant  en  la  neteja  des  d'una  perspectiva  molt  més
professionalitzada que deu o dote anys enrere, tot això ha provocat que el plec de
condicions que avui portem, intenti  donar resposta a tot  aquest procés d'evolució i
intenti donar resposta també a les necessitat que, avui dia, cada vegada més per una
percepció d'una demanda dels nivells de qualitat i els criteris de qualitat de serveis de
l'espai públic.
Aquesta  situació  actual,  efecte  de  l'adaptació  d'aquests  darrers  dotze  anys,  els
diferents canvis que s'han produït ens ha portat a una situació amb diferents gestors i
que  cadascun  d'aquests  canvis  ha  hagut  de  necessitar  adaptacions  o  un  plec  de
condicions, adaptacions que a vegades han estat difícils de plantejar, a vegades han
generat complicitats i complexitats econòmiques però també de descoordinació, i per
tant la resposta d'aquest plec de condicions que avui portem ha de ser una resposta
en forma d'un document complet, àgil, flexible i que tingui bàsicament una sèrie de
característiques que donin resposta a tots els aspectes de mancances que la situació
actual  ens porta.  Bàsicament  també hi  ha un altre condicionant  que és la situació
actual, que tots en som coneixedors, una situació actual de crisi, no ens permet fer
volar coloms, no ens permet plantejar un plec de condicions amb moltes alegries, sinó
que el  que  ens  porta  és  a  tocar  de peus  a  terra,  valorar  molt  bé  que és  el  que
necessitem i a partir d'aquí fer una proposta assenyada, fer una proposta coherent, fer
una proposta que doni una flexibilitat a totes aquestes errades.
Bàsicament, les característiques que es proposen, són unes característiques, que pel
que fan  als  residus,  plantegen  una  màxima  integració  de  totes  les  empreses  que
puguin donar aquests serveis, pel que fa referència als àmbits de gestió que són més
sensibles, com són els diferents porta a porta, els de la Deixalleria,  els espais del
mercat, les platges, etc. Una de les altres característiques és l'homogeneïtzació del
que fa  referència  als  materials  i  a  les  tipologies  de contenidors  i  als  sistemes  de
recollida,  amb  càrrega  posterior  i  amb  un  plantejament  de  contenidors,  el  màxim
possible, de 1.100 litres, i  amb una concentració de fraccions per facilitar també la
gestió dels ciutadans del que són els residus. Aquesta concentració de fraccions vol dir
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que cadascuna de les àrees, el que es pretén és que com a mínim tinguin aquests cinc
contenidors de cadascuna de les  cinc fraccions.  Una de les altres característiques
importants és la potenciació del servei de recollida de l'àmbit comercial, a efecte de
poder  donar  un  servei  cada  vegada més acurat  a  les  necessitats  de  qualitat  que
aquest servei està plantejant i poder també deslliurar aquests llocs més sensibles, tot
el que faci referència a contenidors que en aquests moments plantejaven problemes
de desbordament, problemes de sorolls, problemes de brutícia als seus voltants, etc.
Tanmateix, el que es planteja és un increment dels tipus de recollida i dels àmbits
d'afectació, no perquè no s'estigui fent, sinó per millorar el que s'està fent i també per
augmentar el que s'està fent, en la línia de donar resposta a totes les demandes que el
mercat municipal, en relació als residus, està tenint i s'està plantejant, és un treball que
ja porta uns anys que està donant resposta a les demanes de la recollida dels residus
però que cada vegada més ens adonem que hi  ha unes necessitats,  i  en aquests
moments,  el  Mercat  dels  diumenges  a  Palafrugell  necessita  ja  tenir  una  resposta
definitiva en quant a la recollida de les seves fraccions.
També  planteja  una  recollida  de  les  restes  vegetals,  les  restes  de  poda  i  restes
vegetals,  que  és  una  recollida  molt  més  acurada  i  que  dóna  resposta  a  unes
necessitats que ens trobàvem d'aportacions i desbordaments en contenidors en certs
llocs, més a les perifèries, que ens plantejaven fortes dificultats de gestió en tot el que
feia referència a aquestes àrees de contenidors que apareixien reomplertes de restes
de poda. Això anirà complementat i paral.lel amb tota una recollida de mobles i trastos
que en aquests moments ja està duent a terme però que tindrà aquesta exclusivitat
relacionada amb els trastos i les restes de poda, i després també un increment en tot
el que és l'àmbit del porta porta domèstic en el nucli de Palafrugell. Aquest increment
ha de permetre també posar sobre la taula resposta a aquelles necessitats que a la
part  del  nucli  més compactada de Palafrugell,  a la  part  on la població planteja un
urbanisme el  suficientment  compactat  i  concentrat,  les dificultats  de recollida o les
dificultats de plantejament d'àrees de contenidors en els carrers,  les dificultats que
plantegen sorolls als carrers estrets, ens ha de donar resposta aquest increment del
porta a porta a totes aquestes problemàtiques. 
Pel que fa a la neteja, un increment d'aquelles característiques que passaven de l'ús
manual de tot un servei fins a un ús molt més mecanitzat, per tot el que fa referència a
les neteges de vies públiques, carrers i platges, concentrat sobretot als dos llocs més
sensibles que tenim en aquests moments, que són els nuclis costaners, les platges i
l'estacionalitat de l'estiu, i sobretot, desprès, en segon terme, tot el que faci referència
al Mercat municipal i a l'àmbit del voltant del mercat municipal, que cada vegada més
té  una major  necessitat  d'esforços  per  donar-li  més  qualitat,  sobretot  perquè cada
vegada també té més usos que s'hi estant duent a terme.
Per tots dos redactats que es presenten a concurs, tant pels residus com per la neteja,
el que plantegem també és un control de qualitat extern, un control de qualitat que ens
ha de permetre no només valorar tots aquells aspectes que puguin tenir una falla en
temps real i poder donar-li una resposta ràpida i efectiva, sinó també tenir molt clar que
aquestes repercussions de problemàtiques de serveis mal gestionats i mal donats per
part de l'adjudicatari, han de tenir una repercussió econòmica a la factura del mes en
curs, per tant, en temps real, aquesta gestió d'un servei de qualitat extern, ens ha de
permetre  treballar,  conjuntament  amb els  serveis  tècnics  per donar-li  una resposta
suficientment important a la qualitat dels dos serveis.
Per acabar aquesta primera intervenció,  el  que sí  que volia resumir  és que estem
davant d'un plec complet, extens, complexe, treballat, no només en aquest mandat
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sinó des del  mandat  anterior,  externament  i  des dels serveis  tècnics de la casa,  i
sobretot des del coneixement de saber que és el que es vol, el que ve donat per les
necessitats, l'estacionalitat del nostre municipi i les possibilitats econòmiques actuals.
És un plec obert i flexible alhora, que defineix molt bé què és el que es vol però que a
l'hora deixa una porta oberta a què l'adjudicatari faci les propostes de com s'ha de fer
el que es vol, això és el que plantegem. I també és un plec que haurà de ser capaç de
plantejar una cintura el suficientment àgil com per adaptar-se, amb la màxima rapidesa
als diferents escenaris que en el futur i  en el mon dels residus, ens plantejaran de
quina manera s'han de gestionar aquests residus municipals.
Per acabar, no puc deixar de fer esment a fer un agraïment a l'esforç de totes aquelles
persones que hi han treballat, ahir i avui. Ahir, ja ho he dit, en l'anterior mandat, equips
que ara resten a l'oposició i que després tenien les responsabilitats de treballar en
aquest  punt,  varen  iniciar  uns  treballs  de  redacció  de  diagnosi,  el  suficientment
importants com per després poder treballar, avui en dia, aquest plec de condicions. Un
agraïment que s'ha de manifestar a totes aquelles àrees que més hi han intervingut,
des  de  l'Àrea  de  Medi  ambient,  l'Àrea  de  Serveis,  l'Àrea  de  Secretaria,  l'Àrea
d'Intervenció i també el GIS, és a dir, ha estat un treball important, multidisciplinari i
transversal,  que  ha  provocat  que  puguem  avui  tenir  sobre  la  taula  un  document
important que ens ha de permetre millorar tot el que faci referència a la gestió dels
residus. També agrair als representants dels diferents grups municipals, que encara
ahir  i  avui  ens  han  fet  arribar  correus  per  acabar  de  treballar  aspectes  i  petits
problemes de redactat, però també problemes de concepte que han anat sortint i que
possiblement  algun  d'ells  ens  hagués  pogut  arribar  a  passar  per  alt,  amb  els
problemes  que  això  ens  hauria  generat.  S'ha  dut  a  terme  una  tasca  important,
complexa  i  jo  crec  que  tots  els  que  hi  han  treballat  han  estat  a  l'alçada  de  les
circumstàncies, i per acabar, i per fer una petita pinzellada d'humor, no voldria res més
que agrair a tots aquests  representants regidors de l'oposició i del govern, que han
vingut a les reunions i que han aguantat estoicament les xerrades que els hi he fet a
vegades, sense pensar que això dels residus és un aspecte feixuc i a voltes pesat.

- senyora Galiana: Per part del nostre grup, avanço que nosaltres donarem suport a
aquest punt, ha estat un treball feixuc, evidentment, i estem davant de l'aprovació dels
plecs  i  de  l'inici  del  procediment  d'un  dels  contractes  més  importants  d'aquest
Ajuntament. Pensem que és un tema que sí que ha donat motiu a moltes reunions i
que s'ha hagut de treballar entre tots, sobretot pels tècnics, i  que evidentment s'ha
d'aprofitar aquest moment de renovació per millorar un aspecte que genera una gran
sensibilitat  als  ciutadans,  com és el  tema de la neteja  en general.  Un dels  punts,
deixant  a  part  l'adaptació  que  s'està  fent  en  aquest  nou  plec  de  condicions,  que
considero que és important, és el control extern que aquí es preveu, d'aquests serveis,
perquè entenem que hi ha de ser, que és important que això no acabi essent una carta
als reis del que s'ha de fer i que després la qualitat vagi per un altre costat, com a
vegades,  per  desgràcia,  en  aquests  casos  passa,  i  també  pensem  que  és  molt
correcte que si realment hi ha hagut alguna anomalia en algun dels serveis que s'han
de prestar, això ha de tenir una repercussió econòmica i que així s'ha de preveure, i
aquest control ens sembla indispensable per tenir uns serveis de qualitat en el nostre
municipi.
Pensem que és un contracte força llarg, però també entenem les circumstàncies per
les quals ha de ser així, i en aquest sentit, considerem que s'ha treballat també el tema
de l'adaptació als canvis i a les necessitats que puguin anar sorgint durant aquests
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anys. Per tant, creiem que hi ha una gran feina dels tècnics, que els tècnics aquí s'han
esforçat per millorar molts punts que era molt necessari millorar, i  esperem que es
pugui desenvolupar i executar tal i com s'ha previst aquí.

-  senyora  Rivas:  Com  deia  el  regidor  responsable,  aquest  és  el  contracte  més
important que té l'Ajuntament i avui el govern ens el porta a aprovació. Uns plecs que
ens recullen un contracte que té un cost de tres milions i mig d'euros i que ho fa per un
període de deu anys. Valorem que és un contracte important per molts motius. En
primer lloc per la quantitat econòmica, la part econòmica associada en aquest plec és
la que té més repercussió en el pressupost, i més ara amb la situació de les finances
municipals. Important també per la durada del contracte, estem parlant de deu anys i
això  suposarà,  per  tant,  la  implicació  de  tres  mandats  municipals,  que  poden  ser
diferents. Important pels canvis que explicava molt bé el regidor, que s'han viscut per
tot el tema de les recollida de residus i pels canvis que vindran en un futur i no molt
llunyà.  Important  pels  serveis  que  es  presta  als  veïns  i  a  les  veïnes,  on  tinc  el
contenidor, on vaig a tirar les escombraries, com faig ús de la Deixalleria o quin dia
netegen o no netegen el meu carrer. Important per la imatge que donem del nostre
municipi, no ens podem permetre continuar tenint, com ens ha passat en ocasions, els
contenidors d'envasos o de vidre rebossants pel carrer, durant el mes d'agost.  Però és
important també per la quantitat de persones que treballen en aquestes empreses i és
important pels diferents desacords que hem viscut amb les empreses, els que hem
sigut regidors, també, en altres mandats, i que ens han suposat dures negociacions
entre empresa, ajuntament i treballadors. Però també és important i no ens en podem
oblidar, que una part d'aquests serveis tenen repercussió en el ciutadà, en forma de
taxa, i que això també és significatiu.
La gestió dels residus municipals i de la neteja viària són claus en un municipi i són
claus en la seva política ambiental i com deia abans, és on l'Ajuntament hi destina més
recursos. I ara, ho explicava molt bé el regidor, ha arribat el moment de la renovació,
de fer aquesta nova licitació i d'afrontar una nova etapa, una nova etapa on el govern
ens proposa un contracte on s'integren els diferents serveis, i que no siguin diferents
empreses les qui ho prestin sinó que sigui una única empresa, a excepció d'una part
de la selectiva, que molt bé ens va explicar el regidor, que seguirà duent a terme el
Consell  Comarcal  del  Baix  Empordà.  Ens  hauria  agradat  poder-ho  fer  tot
conjuntament, però com bé va explicar ell, hi ha una part que la continuarà fent el
Consell Comarcal i una part en la que possiblement serà difícil incidir, quan, com deia
abans, tinguem aquests contenidors a rebossar, de vidre, d'envàs, a ple mes d'agost,
un diumenge.
Hi ha aspectes que valorem molt positivament d'aquest nou plec. Pel que fa a residus,
per exemple, la instal.lació conjunta de les cinc fraccions, això facilita al ciutadà, el fet
de poder anar a abocar al mateix moment, o l'increment de la recollida no domèstica,
és a dir la comercial. Això, com bé ens explicaven els tècnics de la casa, se suposa
que ha de servir perquè els contenidors de domèstica no ens desbordin. Per la neteja
viària ja havíem fet ampliacions en anteriors mandats i es continuen fent, aplaudim
l'ampliació que es fa en el Mercat Municipal o aplaudim també la millora en el pas
aquest dels mitjans manuals als mitjans mecànics.
I  especialment  ens  agrada  d'aquest  plec,  el  control  que  es  farà  mitjançant  una
empresa  externa.  Creiem que  ja  era  hora  que  els  Ajuntaments  fóssim atrevits  en
aquest sentit i que per tant fos una empresa de fora qui vingués a controlar, a auditar
l'empresa  que  ens  fa  aquest  servei  i  que  li  suposi,  si  no  es  fa  correctament,
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penalitzacions  econòmiques  en  cas  d'incompliment,  el  que  passa  és  que  això  ho
veurem més endavant,  com es contracta a aquesta empresa,  que se li  demana a
aquesta empresa i amb quina partida pressupostària es pagarà aquesta empresa de
control extern, ja ens ho explicarà el govern com ho faran tot això.
La redacció d'un plec d'aquestes característiques és un treball molt tècnic, és un treball
eminentment tècnic que quan com a regidor, que no ets especialista en aquest tema,
et poses a llegir-lo, et costa entendre moltes vegades les paraules utilitzades a nivell
tècnic, o et costa entendre els esquemes o les gràfiques que trobes en un plec que té
més de 100 pàgines, entre el tècnic i, a part, l'administratiu. Creiem que els tècnics de
la casa s'hi han esforçat, creiem que és una plica treballada, i que és cert que ha tingut
com a base aquests anteriors treballs que s'havien fet en el mandat anterior, que eren
més de diagnosi  que no pas de redacció de què és el  que li  demanem. Per tant,
creiem que és una plica treballada tant a nivell econòmic, que se'ns va explicar molt bé
a les reunions, com a nivell tècnic, i per tant, estem parlant d'una licitació amb la qual
fixem les bases de quelcom que haurà de durar deu anys, i a més a més que haurà de
durar deu anys amb una sola empresa, que pel cost que estem parlant anual,  no
estem parlant d'una petita empresa sinó que estem parlant d'una gran empresa, d'una
hiper empresa, per dir-ho d'alguna manera, una empresa que pugui assumir un cost
de tres milions i mig d'euros a l'any, ha de ser una gran, molt gran empresa que vingui
a Palafrugell.
Com  deia  abans,  els  plecs  són  complexos  i  es  necessiten  les  opinions  més
autoritzades per poder-les valorar, però és que a més pensem que el segon moment
important d'aquest contracte serà el moment de l'adjudicació. El regidor ens ho deia, el
regidor ens deia que es presenta un plec que és relativament obert i per tant, la mesa
de contractació serà qui realment tindrà una feina importantíssima. No em referiré a
altres  meses  de  contractació  d'altres  organismes,  tindrà  una  feina  complexa,  molt
complexa, a l'hora de valorar quina és l'empresa a qui se li adjudicarà aquest immens
contracte. 
És cert que el regidor ens va enviar un primer plec, un primer esborrany de plec, ja fa
mesos, i també és cert que hem mantingut, si no recordo malament, dues reunions,
una amb ell, amb el propi regidor, i una segona reunió que es va fer el dia 9 amb els
tècnics  de la  casa,  amb els  tres tècnics  que entenc que han tingut  el  paper  més
important en aquest plec de clàusules, per tal de poder-nos explicar en què consistia
aquest  plec,  però  com  deia  abans  també  és  cert  que  és  un  plec  molt  complexe
d'entendre, i que en definitiva els documents definitius que avui portem a Ple, si no
recordo  malament,  ens  els  varen  enviar  per  correu  electrònic.  El  primer  plec
d'enviament administratiu és del dia 28 de desembre i el primer plec tècnic que hauria
de  ser  el  definitiu  i  desprès  hi  varen  haver  petites  modificacions  a  partir  de  les
aportacions dels grups municipals, va ser el dia 2 de gener.
El  cert  és  que amb un exercici  de  responsabilitat  per  part  del  nostre  grup,  per  la
complexitat del contingut d'aquest plec i pels dies que hem disposat per acabar-lo de
valorar, els anunciem que el nostre vot serà el de l'abstenció.

- senyor Lledó: a mi m'agradaria començar la meva intervenció, primer recollint una
mica  les  paraules  que  ha  dit  al  final  el  regidor,  dels  treballs  previs,  però  també
contradient una mica les paraules que ha dit la senyora Rivas, perquè no estic d'acord
amb què això siguin un plec tècnic, que sí que ho és, evidentment, això ningú ho pot
dubtar, però sí que emana una voluntat política, i per tant, és evident que no és el
nostre plec de condicions, per tant, és evident que nosaltres podríem o volíem tenir
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una altra voluntat  política, que segurament que després els tècnics haurien acabat
configurant en un plec. Per tant, li  veiem un caire polític, és la decisió que pren el
govern  de quina manera s'ha de gestionar  el  servei  de recollida,  i  llavors  això es
transforma en un plec tècnic, per tant, nosaltres ja els hi avancem que els hi donarem
el vot favorable, però també els hi volem dir que aquest no és el nostre plec, perquè
nosaltres haguéssim apostat  per  ser  una mica més agosarats a l'hora de redactar
aquest plec. Ja algunes coses les hem anat comentant al regidor i altres les volíem
comentar aquí.
Per  exemple,  nosaltres  hauríem  apostat  per  fer  més  zona  de  porta  a  porta,
evidentment eliminar una de les dues càrregues, o la càrrega posterior i  la càrrega
lateral, nosaltres apostàvem per eliminar la càrrega posterior, perquè la càrrega lateral
oferia ampliar la capacitat dels contenidors i fer recollides en dies alterns, cosa que
segurament  si  s'hagués  valorat  econòmicament,  nosaltres  hi  veiem aquí  un  millor
rendiment i segurament un cost menor del servei. Però evidentment la solució tècnica
aquesta,  adoptada,  també  estava  dins  de  les  possibilitats  que  nosaltres  estàvem
valorant.  També  vàrem  insistir,  li  hem comentat  al  regidor  diverses  vegades,  que
nosaltres hauríem desconnectat el que era el polígon industrial, tot el que era la zona
industrial i la zona comercial, no fer la recollida. Això és una cosa que permet la Llei,
això  es  va  recollir  a  les  ordenances  també  per  poder-se  desconnectar,  perquè
nosaltres hi veiem més inconvenients que avantatges al fet de donar aquest servei, de
fet, aquest servei no està ben valorat. Per exemple el que és la taxa que paguen les
indústries no està ben valorada, això és un tema al que ja em referiré, però tot i això
acceptem que el  regidor convingui que potser amb la seva proposta no han volgut
anar  més  enllà  del  que  nosaltres  proposàvem.  Vull  insistir  també  amb el  que  ha
comentat el regidor, que aquesta és una feina iniciada en l'anterior mandat, i amb això
vull ser clar, en l'anterior mandat, perquè quan nosaltres varem arribar aquí, el que
s'havia fet amb la gestió d'escombraries, era simplement anar gestionant el dia a dia.
És cert, com molt bé diu el regidor, que en l'anterior mandat, el nostre mandat, hi va
haver el desplegament de recollida selectiva, però és cert que aquell desplegament de
recollida selectiva no cobria les necessitats del que demanava Palafrugell, i per tant
quan nosaltres varem arribar, aquesta és una de les primeres necessitats que varem
posar sobre la taula i vàrem millorar. Evidentment, després, obligats per Llei, però a
més a més amb un desplegament exemplar, jo crec, es va fer el desplegament de
l'orgànica, i els resultats de la selectiva, i sinó que ens contradigui el regidor, varen
donar un gir espectacular. De fet, crec, no tinc dades de l'últim any, però crec, si no em
contradiu el regidor, que Palafrugell està bastant per sobre del que és el promig de
recollida selectiva de Catalunya, quan nosaltres, quan varem entrar, varem trobar un
percentatge de recollida selectiva molt inferior al que era el promig, tot i això, agraïm la
feina que s'ha anat fent  en aquest temps.  Volíem també fer esment que nosaltres
varem posar sobre la taula un calendari, en l'anterior mandat, pel qual s'havia d'anar
desplegant els plecs de condicions, s'havia de fer el procediment i s'havia de fer la
licitació. Aquest calendari, vostès en el seu dia ja varen dir que no els hi semblava
correcte, que fins i tot no sabien perquè nosaltres havíem volgut imprimir una marxa
més en aquest tema, el resultat és que estem, un any i mig després de l'inici del seu
mandat i és ara quan presenten el plec, per nosaltres no deixa de ser un retard que es
podia haver evitat, és més, tots els grups, amb bona voluntat, hem vingut aquí fent un
Ple extraordinari per guanyar quinze dies i això també vostès ho han comentat, quan
potser hauríem pogut avançar seguint el que era el calendari.  
També volia comentar que Esquerra ha fet aportacions i correccions en els plecs de
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condicions tècniques i en el plec de condicions administratives, algunes són realment
per acabar d'ajustar el redactat perquè a vegades poden dur a confusió, i  com ha
comentat la senyora Rivas, abans hi ha un tema que es poden impugnar els plecs i la
darrera experiència ha sigut el tema d'aigües ter-Llobregat, i per tant, nosaltres hem
volgut estar al costat del govern perquè després no hi puguin haver problemes a l'hora
que hi  hagin males interpretacions dels plecs, per tant,  jo crec que també hem de
valorar que Esquerra, en aquest Plec, ha estat al costat del govern i ha fet el màxim
d'aportacions, amb la documentació que se'ns ha anat facilitant, que és cert que no
se'ns ha fet arribar, per nosaltres, en temps i forma, perquè el que se'ns va enviar
abans de Nadal o durant l'època de Nadal, no ha sigut el definitiu, és més, les últimes
modificacions que s'han fet, a esmenes del que hem aportat des d'Esquerra, no les
hem vist  plasmades.  Entenem que estan incorporades però  no les  hem vist  en el
document final, per tant, hi ha hagut una mica de falta d'arribar la informació, no ha
arribat en el que nosaltres creiem que hauria d'haver sigut en temps i forma.
Nosaltres volem fer també esment a diverses coses que creiem que s'haurien pogut
millorar, com era reduir la freqüència en la neteja. La neteja, en aquests moments, si
vostès comparen els costos, el cost que suposa la neteja viària està per sobre del que
costa la recollida d'escombraries, i per tant nosaltres creiem que aquí es podia haver
fet un esforç per mirar de reduir el que era el cost de la neteja viària, si no es podia
reduir, sí que es podia decalar en el temps, és a dir, potser algunes de les millores que
s'haurien d'incorporar, es podien haver incorporat quan la situació econòmica hagués
sigut  una  mica  millor.  Aquesta  també  és  una  de  les  coses  que  nosaltres  volíem
comentar.
La gestió conjunta entre la nova empresa adjudicatària i el Consell Comarcal també
ens genera molts dubtes, sobretot en quant a l'eficàcia i l'eficiència dels serveis. És
veritat que se'ns va explicar, per part del regidor, que hi havia un tema econòmic al
darrere,  que segurament  ens era més rentable continuar mantenint  la  duplicitat  de
serveis, que no pas donar-li a l'empresa adjudicatària. No varem veure contrastat això
en un estudi econòmic, ens ho creiem, però sí que és veritat que, com molt bé ha
comentat, la gestió de dues empreses genera sempre disfuncions, i per tant, també
estarem  una  mica  alerta  perquè  quan  hi  hagi  el  desplegament  i  estigui  en
funcionament, no hi hagi aquestes disfuncions, com hem patit, segurament el senyor
Rangel també ho ha patit, el fet d'haver de tenir tres empreses adjudicatàries.
Nosaltres volíem parlar també de l'empresa externa de control, nosaltres ho veiem bé,
és  una  aportació  interessant,  perquè  tot  el  que  sigui  tenir  un  control  extern  que
garanteixi  que  es  dóna  compliment  al  que  s'especifica  als  plecs,  jo  crec  que  és
interessant pel propi Ajuntament, tot i que també volia fer esment que alguna vegada,
des de l'equip de govern, s'havia dit que els serveis tècnics de la casa ja tenien prou
capacitat i prou temps per poder-ho gestionar. És evident que també nosaltres estem
d'acord que no tenen la capacitat  perquè es requereix sobretot  una dedicació fora
d'unes hores en les quals, evidentment, no és el seu horari, per tant, és evident que
des  d'una  empresa  externa  es  podrà  donar  millor  sortida  al  control  d'aquestes
empreses.
Estarem molt  atents  al  compliment  del  contracte  quan  es  faci  l'adjudicació,  vigilin
sobretot,  ja  se'ls  hi  ha  comentat  des  de l'entesa,  amb l'adjudicació,  i  els  informes
tècnics que suportaran aquesta adjudicació, perquè com hem comentat hi ha un risc
evident que les empreses presentin un contenciós administratiu, per tant, que ens hi
juguem tots el fet que això no succeeixi.
Esperem també que ens passin el  plec de condicions d'aquesta empresa externa,
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quines  seran  les  seves  funcions,  com  es  coordinarà  amb  la  nova  empresa
adjudicatària, com es coordinarà amb els serveis tècnics,la quantia, evidentment, no té
res a veure amb el que és el plec que estem presentant aquí, però és evident que sí
que l'encaix farà que tot això rutlli i la feina sigui més senzilla o que hi presentin moltes
dificultats.
Aquest plec, per anar acabant, sí que recull una mica les dèries del que l'experiència
ens ha anat aportant, recollir-ho i plasmar-ho és una feina que calia fer, per tant, amb
això nosaltres ens donem per satisfets, perquè hi ha coses, com la gestió de la poda,
el porta a porta comercial, la gestió de selectiva del mercat, eren temes recurrents en
el dia a dia que no havíem pogut solucionar perquè no teníem l'empara d'un contracte
que ens pogués ajudar, per tant, si això està recollit,  benvingut sigui. També els hi
volia  comentar  que  després  d'adjudicar  el  contracte,  vostès  continuen tenint  feina,
evidentment, no només fent el seguiment i el desplegament de l'empresa adjudicatària,
sinó revisar les taxes, perquè jo crec que ara sí que toca. Vostès durant dos anys
varen dir que les taxes s'havien anat increment en base a l'IPC, en base una mica als
estudis que s'havien anat fent, però jo crec que ara, quan tenim realment definit quin
és model, podem començar a revisar les taxes per començar a adaptar-les al que són
els serveis. També mirarem el seguiment de les dades que s'obtinguin, perquè també
és una de les coses que jo crec que millorarà i això ho recull el plec, és obtenir dades
en temps real, si poden ser, però si no poden ser en temps real, que siguin molt més
fàcils d'obtenir, i per tant això també ens donarà moltes opcions de poder millorar el
que és el plec.
Referint-me un altre cop a les taxes, que no ho havia comentat,  la taxa industrial.
Aquest també és un tema que nosaltres ja varem comentar quan varem fer el plec de
les ordenances, que la taxa industrial s'adeqüi al cost, per tant, jo crec que és de rebut
que quan aquesta empresa comenci a treballar, es pugui mirar de reduir o congelar el
que és  la  taxa  domèstica,  i  es  revisi,  d'una  vegada,  de  la  manera  que es  pugui,
mitjançant empreses externes que donin col·laboració per veure de quina manera s'ha
de fer el redactat, però que la taxa industrial s'adeqüi al cost, perquè aquest és un dels
temes que ja es va comentar en el Ple de les ordenances i les taxes i nosaltres hi
volem fer esment.
I per acabar, una de les petites esmenes que s'ha incorporat, creiem, en el plec, així
ho ha afirmat el govern, és que cada addenda que es faci o cada modificació que es
vagi fent sobre el servei pactat, que quedi per escrit, perquè això facilita molt la feina,
tant del propi regidor, ara mateix, quan vagi fent l'evolució d'aquest contracte, com a
futurs equips de govern, que quan agafin aquest plec, es trobaran que del que es va
pactar al que s'està fent, segurament hi haurà una distància.
Res més, com els hem  anunciat abans, els hi donarem el vot favorable.

- senyor Rangel: En primer lloc agrair el vot dels grups que hi volen donar suport, però
també els que han plantejat la seva abstenció, abstenció que entenc i no em facin dir
que comparteixo, però que sàpiguen que potser d'aquí dos anys vostè està gestionant
aquest plec de residus, per això li demano l'aprovació. Aquest és un plec, en temps, el
suficientment important perquè sigui gairebé institucional. Deixant de banda aquests
detalls, bàsicament el contingut més important de crítica i de plantejament l'ha fet el
regidor d'Esquerra en relació a diversos aspectes, tot i anunciar el seu vot favorable, jo
el que no puc és compartir amb ell algun dels plantejaments que ens està proposant.
Comparteixo  el  component  polític  d'aquest  plec  de  condicions  i  el  seu
desenvolupament  en  un  document  tècnic,  però  hi  ha  alguns  aspectes  que  ell  ha
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plantejat aquí en els quals el dubte polític també existeix, i posat sobre la taula què
faríem uns i què faríem els altres, ell ha proposat que la millor de les opcions pot ser la
càrrega lateral  perquè té  uns avantatges,  i  jo voldria defensar  la  càrrega posterior
perquè crec que en té unes altres d'avantatges i aquestes avantatges de la càrrega
posterior en aquests moments són enfront la disminució de freqüències, podríem dir
una homogeneïtzació dels camions que després haurem de fer servir per la recollida
d'altres fraccions, per tant una cosa pot anar per l'altra. Altra cosa és que també hem
de tenir tots presents que hi ha unes tones d'escombraries importants, i aquestes les
hem de recollir d'una manera o d'una altra però les tones hi són, i les recollirem d'una
fracció  i  ens  descomptaran  tones  d'una  altra,  i  les  tindrem  d'una  altra  i  ens
augmentaran la tercera, per tant, la situació és complexa i l'encert d'un sistema o d'un
altre a vegades és prou discutible com perquè fins i tot els estudis dels propis serveis
tècnics i de la diagnosi que va treballar molt amb aquest àmbit i amb aquest tram de la
tipologia de la recollida i de la tipologia dels contenidors fa que al final acabi essent
una decisió més política que no pas tècnica.
Pel que fa a les taxes, per descomptat que quan tinguem unes dades objectivables,
valorables i el suficientment reals de la generació, lògicament ens haurem de plantejar
si  s'han de tocar o no s'han de tocar,  si  tenim capacitat  o no tenim capacitat,  els
informes d'intervenció ens diran cap on i de quina manera ho podem fer.  Pel que fa a
la zona industrial vostès plantejaven, en la reunió que varem fer, la desconnexió de la
zona industrial. Nosaltres també l'havíem estat valorant i ho varem fer des de totes les
vessants i en aquests moments l'evolució de les zones industrials, de l'actual i de les
futures  a  nivell  del  terme  municipal  ens  porta  cap  a  unes  zones  industrials  més
comercials i de serveis i de terciari que no pas purament industrials, i la tipologia i la
producció  dels  residus  que  s'hi  donen,  cada  vegada  són  més  assimilables  a
domèstics, creiem que és important mantenir-hi el servei i per això hem apostat, ho
varem explicar.
Vostè ha plantejat un històric, un històric el qual jo no puc compartir gaire. Els històrics
jo he mirat de passar molt subtilment, però l'històric el podríem fer des de les vessants
crítiques i cada moment és un escenari, cada escenari té unes característiques i cada
característica  té  uns  condicionants,  les  comarques  gironines  no  han  estat  ben
tractades per l'administració superior en relació a la gestió dels residus, no només
municipals,  sinó  també  residus  de  construccions,  etc.  Tenim  unes  situacions
complicades i  en cada moment hem hagut de viure fòrmules i  situacions diferents.
Vostè valora els increments en percentatge d'eficiència del que fa referència a la seva
etapa quan va ser regidor, jo també ho valoro molt positivament però no vull entrar en
comparacions, perquè tots varem saber i tots sabem els moments en els quals hem
pres decisions, ens han portat alguns èxits o menys èxits, però li puc dir que jo l'any
2003, en relació a l'any 2002, hi havia una taxa d'eficiència, em sembla recordar entre
el 8 i el 9%, per tant, jo també podria estar molt orgullós de quina ha estat l'evolució en
relació al que vostè ha fet. Jo el que sí reconec és que històricament Palafrugell ha
estat un municipi on les coses s'han fet raonablement bé i normalment sempre força
per sobre del que és la mitjana a nivell comarcal, la mitjana a nivell de la província de
Girona, i la mitjana a nivell de Catalunya. 
Pel que fa a compartir amb vostè bona part de l'anàlisi i  la diagnosi que ha fet en
relació a l'empresa externa que ens ha de fer aquest control de la gestió de la qualitat
del servei, ara de memòria no acabo de veure ben clar la comparació que vostè feia en
relació a neteja i residus, jo crec que aquesta comparació és confosa i és a la inversa,
tot i així també li he de dir que l'element clau que explica la quantitat que val aquesta
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plica,  aquest  concurs dels  dos sistemes de gestió,  tant  de residus com de neteja,
bàsicament és el capítol relacionat amb el personal, que el senyor Interventor podria
dir si estem al voltant del 65 o del 70%, i per tant, poc tocarem i poc millorarem si
tenim aquest handicap i aquest condicionant.
Res més, tornar a agrair-los-hi el seu sentit del vot davant aquest document, i potser
posar sobre la taula que dins d'aquests aspectes que tots podem arribar a trobar a
faltar, des de l'equip de govern i des de la redacció d'aquest document, una de les
coses que sabem que ens ha costat molt renunciar i que ho hem hagut de fer per una
qüestió purament econòmica i de tocar de peus a terra, tant la situació en el moment
actual, ha estat no poder plantejar una inversió en vehicles de tipus elèctric, ens hauria
agradat  intervenir  en  aquest  camp  perseguir  avançant  en  l'eficiència,  per  seguir
avançant en el que ha de ser la gestió dels serveis municipals del futur, però ja li dic,
no ha pogut ser i espero que en futures modificacions, els qui tinguin responsabilitat de
govern en aquell moment, segurament s'ho hauran de plantejar amb més intensitat. 

- senyor Fernàndez: A mi no més igual el que voti l'entesa en aquest cas, a mi sí que
m'agradaria que votessin a favor, perquè aquest és un contracte d'aquells que crec
que posarà de manifest dues coses que podem arribar a compartir. Per un costat, com
no s'han de fer les coses, recordem que aquest contracte a l'any 2002 es prorroga per
deu anys,  quan realment  acabava,  i  jo  ho recordo,  en aquell  moment  jo  estava a
l'oposició i vaig demanar que per comptes de prorrogar-lo el millor era fer el que estem
fent ara, que era un nou plec de condicions que hauria pogut ser tranquil·lament per
deu anys, com hem vist ara, perquè en aquell moment era quan ja es començava a
preveure l'evolució de la gestió dels residus i hagués calgut fer aquest plec, en aquell
moment no es va fer i per tant, penso que això és el que no s'ha de fer mai en la gestió
dels serveis públics. És un contracte que recull, com molt bé ha dit el senyor Lledó,
l'evolució d'aquest servei amb el que ens hem trobat diferents governs i que hem vist
com el contracte anava fallant i hi hem anat incorporant moltes de les coses que en el
dia a dia hem vist que no funcionaven. També dóna una sortida definitiva al que és el
tema del personal, amb els auxilis extraordinaris que venen a partir del famós acord de
les  havaneres,  en  el  qual  jo  recordo  que també vàrem participar,  per  tant,  és  un
contracte que intenta posar en ordre una sèrie d'elements que ens hem trobat. I jo sí
que comparteixo, tot i que és un document molt tècnic, està clar que hi ha una voluntat
política al darrera i que segurament que depèn de qui el posi sobre la taula, aquests
matisos s'incorporin, finalment els tècnics, fruit de qüestions tècniques i alhora també
de  limitacions  econòmiques,  donen  forma  a  una  voluntat  política  d'un  sistema  de
recollida, però crec que hem fet una gran tasca. Ens queden tres coses per fer, ser
molt  curosos  en  el  moment  de  l'adjudicació,  i  amb  això  compartim  aquesta  gran
preocupació  perquè  és  un  contracte  molt  important;  seleccionar  molt  bé  aquesta
empresa externa que ha de fer el control de qualitat, i alhora un repte que tenim de
cares al futur, i que aquí també agafo una mica la reflexió que feia el senyor Lledó,
d'Esquerra Republicana, que és un bon estudi per també adaptar el que és la taxa
d'escombraries a aquest nou plec de condicions i segurament que potser no haurem
de  fer  servir  el  sistema  tradicional,  que  tot  sigui  tant  homogeni,  segurament  que
haurem de començar a inventar algunes coses, sempre amb el benentès que la taxa
ha  de  cobrir  el  cost  del  servei  i  per  tant  això  no  pot  implicar  un  desequilibri
pressupostari, però segurament que el repte que ens quedarà serà adaptar la taxa al
cost  del  servei.  Jo acabo,  m'agradaria  que l'Entesa es  replantegés el  vot,  la  seva
portaveu ja  l'ha anunciat.  Agraeixo a tots  els  grups les seves aportacions i  també
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l'aportació que ha fet Esquerra Republicana, i als tècnics que han participat en aquest
procés i en el ja iniciat en l'anterior mandat, perquè hi ha hagut molta gent que hi ha
participat en aquest plec, que avui crec que és el contracte més gran que mai ha tret a
licitació  l'Ajuntament,  i  que a més a més aglutina els  diferents serveis  que podem
donar de cares al servei de recollida d'escombraries i neteja.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist que s’ha redactat el Plec de clàusules econòmiques, administratives particulars i
prescripcions tècniques particulars que han de regir la licitació per a la contractació
 dels  serveis  de neteja  viària,  mercats,  platges,  recollida  de  residus  municipals  de
procedència  domèstica,  no  domèstica,  recollides  específiques  i  el  seu  transport  a
l'abocador i gestió de la Deixalleria Municipal.
 
Atesa la reunió realitzada, amb caràcter previ, a la Comissió informativa d'Urbanisme,
serveis municipals i Medi Ambient, del dia 23 de juliol de 2012, en què es va tractar
monogràficament la licitació del contracte de neteja viària i recollida d'escombraries.

Atès l'informe emès per la Junta de Portaveus del dia 9 de gener de 2013.

Atès l'informe emès pel secretari de la Corporació i per l'interventor accidental, que
consta a l'expedient administratiu.

Atès l'informe emès per la Cap de l'Àrea de Serveis Municipal i per la Cap de l'Àrea de
Medi Ambient.

Atesa la naturalesa plurianual d'aquest contracte, que es distribueix en vuit anualitats,
amb la possibilitat de dues anualitats més en concepte de pròrrogues, total 10 anys.

Atès  que  aquest  contracte  de  serveis  té  la  consideració  de  contracte  subjecte  a
regularització harmonitzada, a efectes de publicitat comunitària (DOUE).

Atès que aquest contracte té la naturalesa de contracte administratiu de serveis, als
efectes del que disposen els articles 10 i 301 del Reial Decret Legislatiu 3/2011, pel
que  s'aprova  el  text  refós  de  la  Llei  de  Contractes  del  sector  públic,  ja  que  el
contractista no es retribueix mitjançant tarifes ni assumeix el risc econòmic empresarial
del contracte.

Atès el que estableix el decret legislatiu 1/2009, de 21 de juliol, pel qual s'aprova el text
refós de la Llei reguladora de residus.

Atès el que estableix el Reial decret legislatiu 3/2011, pel que s'aprova el text refós de
la Llei de Contractes del sector públic.

El  Ple  de  l'Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernàndez,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores  Zaragoza  i  Mauri  (PSC),  els
senyors  Gòmez,  Pujol,  Prats,  les  senyores  Frigola  i  Montalban  (CiU),  els  senyors
Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC) i la senyora Galiana (PP), total setze
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vots a favor; i  les abstencions de les senyores Rvias i  Recio i  del senyor Genover
(Entesa), total tres abstencions:

Primer.- Aprovar  el  Plec  de  clàusules  econòmiques,  administratives  particulars  i
prescripcions tècniques particulars reguladores del contracte, mitjançant la modalitat
de licitació oberta, dels serveis de neteja viària, mercats, platges, recollida de residus
municipals de procedència domèstica, no domèstica, recollides específiques i el seu
transport  a  l'abocador  i  gestió  de  la  Deixalleria  Municipal,  per  import  anual  de
3.562.182,44 euros, IVA inclòs. Aquest servei, orientativament, tindrà efectes inicials
econòmics i administratius d’1 de maig de 2013.

Disposar l’exposició al públic del plec, per un període de 20 dies hàbils als efectes, si
s’escau, de presentació de reclamacions, d’acord amb el previst en l’article 277 del
Decret Legislatiu 2/2003, pel que s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim
Local de Catalunya (LMRLC).

L'únic cas en què s'admetrà una variant serà en la proposta de transport a l'abocador,
en què s'hauran de presentar dues propostes de transport diferenciades i degudament
valorades econòmicament:
a) Proposta de transport a l'abocador de Lloret de Mar.
b) Proposta de transport a la planta de transferència de Forallac.
 
Segon.- Convocar licitació amb procediment obert, a l’empara del que disposa el Reial
Decret legislatiu 3/2011, pel  que s'aprova el  text  refós de la Llei  de contractes del
sector públic, per a l’adjudicació del contracte esmentat.
 
Tercer.- Disposar,  així  mateix,  la  publicació  dels  anuncis  de licitació  en el  Butlletí
Oficial  de  la  Província  de  Girona,  Butlletí  Oficial  de  l’Estat,  Diari  Oficial  de  la
Generalitat, Diari Oficial de la Unió Europea, tauler d’anuncis de l’Ajuntament i en el
perfil del contractant de la pàgina web municipal, d’acord amb el que s’estableix el reial
decret  legislatiu 3/2011, pel  que s'aprova el  text  refós de la Llei  de contractes del
sector públic.

Quart.- La durada d’aquest contracte serà de vuit anys inicials amb la possibilitat de
dues pròrrogues anuals (8+1+1), quan ho acordi expressament la Junta de Govern
Local, fins a un màxim de deu anys, improrrogables, d'acord amb el que estableix la
normativa estatal d'estabilitat pressupostària.

2.- ESTATUTS FUNDACIÓ PALAFRUGELL - GENT GRAN: ADAPTACIÓ A LA LLEI
7/2012.- Aprovació.-

Intervé el senyor Fernàndez manifestant que com es va comentar a l'última reunió de
la Fundació Palafrugell – Gent Gran, que calia prèviament, abans d'aprovar-los pels
patrons, segons l'escriptura fundacional de la Fundació Palafrugell – Gent Gran, que
prèviament passés pel Plenari, que és el que estem fent ara. Es tracta de l'adaptació
dels Estatuts a la nova legislació que ha sortit dins l'àmbit del codi civil de Catalunya.
Cal dir que allà fruit de la reunió es va plantejar l'article 31, en el sentit que ja recollís
claríssimament el compromís que, deixant a part els òrgans que es puguin constituir
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de cara a òrgans consultius i participatius, calia que hi hagués el Consell Rector, i per
tant aquesta figura ja hi és en els estatuts, i a partir d'aquí caldrà discutir, a partir dels
Patrons,  la  constitució  d'aquest  Consell  Rector  com  a  òrgan  de  participació  i  de
consulta dels Patrons. Per tant aquest és el punt que avui porten a aprovació.

- senyor Sabrià: Només per dir que com ja varem explicar a la darrera reunió de la
Fundació Palafrugell – Gent Gran, Esquerra donarà suport a aquesta proposta.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Atès que la Fundació Palafrugell – gent Gran, mitjançant escriptura pública número
1917, de 8 de novembre de 2005, va aprovar la constitució de la Fundació Privada
Palafrugell – Gent Gran, així com els seus estatuts.

Atès que el dia 5 d'abril de 2006, número 822, la Fundació Palafrugell – Gent Gran,
mitjançant  escriptura  pública,  va  modificar  l'article  6  dels  Estatuts,  en  el  sentit  de
valorar  econòmicament  la  cessió  gratuïta  del  terreny  destinat  a  la  construcció  i
explotació de la Residència Assistida i Centre de Dia.

Atès  que  el  dia  1  de  desembre  de  2009,  registre  d'entrada  1451,  la  Fundació
Palafrugell – Gent Gran  va modificar l'article 5 dels estatuts, en el sentit d'aprovar el
canvi de domicili i seu social.

Atès el contingut de la Llei 7/2012, de 15 de juny, de modificació del llibre tercer del
Codi Civil de Catalunya, relatiu a les persones jurídiques, que estableix l'obligació de
les Fundacions, d'adaptar els seus Estatuts, abans del 31 de desembre de 2012, a les
seves prescripcions legals.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar els estatuts de la Fundació Palafrugell – Gent Gran, adaptats a la Llei
7/2012, de 15 de juny, de modificació del  llibre tercer del Codi  Civil  de Catalunya,
relatiu  a  les  persones  jurídiques,  de  conformitat  amb  l'acordat  en  els  Patronats
extraordinaris dels dies 6 de novembre i 27 de desembre de 2012.

Segon.- Comunicar aquest acord i còpia íntegra dels estatuts a la Direcció General de
Dret i Entitats Jurídiques de la Generalitat de Catalunya.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent les vuit i vint
minuts del vespre. En dono fe.
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